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W związku z zamiarem zbudowania domu postanowiliśmy z żoną spotkać się z Henrykiem Gilem w 
celu profesjonalnego doradztwa w tym zakresie. Spotkanie odbyło się w bardzo sympatycznej 
atmosferze i jesteśmy z niego bardzo zadowoleni. Od początku mieliśmy określony pomysł na budowę 
domu, lecz równocześnie pojawiło się sporo wątpliwości. Krok po kroku omówiliśmy wszystkie 
zagadnienia począwszy od posadowienia domu na działce względem stron świata, projektu, wyboru 
technologii poprzez wszystkie istotne elementy dotyczące samego domu jak i otoczenia. 
Otrzymaliśmy informacje o plusach i minusach we wszystkich  interesujących nas zagadnieniach oraz 
sporo cennych, praktycznych wskazówek co należy uwzględnić podczas projektowania, wyboru 
wykonawcy, rozpoczęcia budowy, długości jej trwania oraz załatwiania formalności. Na pewno 
spotkanie pomoże nam uniknąć błędów, które pojawiają się przy każdej budowie domu, a które nie da 
się wyeliminować gdy dom jest już gotowy. Jeszcze raz dziękujemy za wszelkie porady i wskazówki. 
Polecamy każdemu odbycie podobnego spotkania.
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